
Školská rada při ZŠ Brno, nám. Míru 3, příspěvkové organizaci 

 

Zápis ze zasedání Školské rady při ZŠ Brno, nám. Míru 3 

středa 18. 12. 2024, od 7.00 hod., ředitelna školy 

 

Školská rada se sešla v počtu 3 členové, tj. Tereza Karásková (za rodiče), Mgr. Damir Solak 

(za zřizovatele) a Mgr. Ondřej Franek (za pedagogy), a host Mgr. Kateřina Julínková (ředitelka 

školy). 

Program: 

1. Zahájení 

2. Volba předsedy školské rady 

3. Stanovení jednacího řádu 

4. Rekapitulace úkolů z předchozího zasedání (úrazy v Tv, koše na WC) 

5. Diskuse 

 

Ad. 1 – Zahájení 

- Zápis vyhotoví Franek, ověří Karásková. Julínková zahájila zasedání a představila nové 

členy ŠR. 

Ad. 2 - Volba předsedy školské rady 

- Solak navrhl jako předsedu Franka. Franek navrhl jako předsedu Solaka. Výsledky 

hlasování: Solak 2 hlasy, Franek 1 hlas. Předsedou školské rady byl zvolen Mgr. Damir 

Solak. 

- Solak: ŠR musí více komunikovat s vedením školy a naopak škola s radou, nabízí ŠR i 

škole pomoc v právních otázkách a v komunikaci se zřizovatelem. 

Ad. 3 - Stanovení jednacího řádu 

- K návrhu jednacího řádu nejsou připomínky. Hlasování - Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se:0. 

Jednací řád by přijat. Jednací řád bude umístěn na webu školy – uloženo Frankovi. 

Ad. 4 - Rekapitulace úkolů z předchozího zasedání (úrazy v Tv, koše na WC) 

- Solak rekapituluje některá témata, kterými se školská rada zabývala (změny v učebním 

plánu, úrazovost, koše na WC. Atd.) 

- Karásková se ptá, zda je možné zajistit oddělené převlékání do hodin Tv i pro 5. ročníky. 

Julínková odpovídá, že to možné je. 

Ad. 5 – Diskuse 

- Julínková seznamuje radu se změnou formy třídních schůzek na tzv. schůzku tripartity 

(ZZ + žák + učitel) a představuje její pozitiva. Je v přípravě. Karásková i Solak nápad 

vítají. 

- Karásková vidí zlepšení v kvalitě stravování ve školní výdejně díky změny u 

dodavatele. Některé porce pro žáky 5. třídy jsou však malé a nestačí jim. Julínková 

zmiňuje normovanost porcí, žáci si mohou po domluvě přidávat polévky i přílohy. 

- Solak si přeje v průběhu tohoto školního roku pozvat zástupce školského parlamentu 

a klubu rodičů na některé zasedání ŠR. Bude řešeno. 



- Solak se ptá na přístup školy k žákům se změnou pohlaví. Julínková a Franek popisuje 

otevřenost školy ke spokojenosti těchto žáků a jejich zákonných zástupců. 

- Karásková zmiňuje komunikaci školních akcí k rodičům. Julínková odpovídá, že 

komunikace školních akcí je v kompetenci třídních učitelů. 

- Karásková se ptá na možnost možnost zřízení klidové zóny pro žáky během přestávek 

a volného času. Julínková odpovídá, že z kapacitních důvodů školy a mála vnitřních 

prostor to není možné. Je vyhotoven projekt na dostavbu školy, ale chybí finance 

k realizaci. 

Závěr 

Zasedání rady bylo ukončeno v 7.31 hod. 

 

Zápis vyhotovil Mgr. Ondřej Franek:  ______________________________ 

Zápis ověřila Tereza Karásková:   ______________________________ 

 


